
Subject: Re: Predlozi izmene propozicija
From: STK Vojvodina <stkvojvodinans@gmail.com>
Date: 4/11/2024, 12:52 PM
To: stss-gs <gs@stss.rs>

Postovani, 

Saljemo Vam predloge pod clanovima kao sto ste trazili.

Clan 5.8 Smatramo da domaci igraci moraju da imaju preko 50% a strani drzavljani minimum 30%
Clan 6 Ne slazemo se bodovnim sistemom jer lako moze doci do toga da ekipe sa manje pobeda budu
bolje plasirane od ekipa sa vise pobeda i ekipe koje zavise od stranaca imaju manje sanse da ostvare
ciljeve, cime bi se dras�cno smanjio broj stranaca pogotovo sto mislimo da ce smanji� broj stranaca
samim �m sto se cela liga igra po sistemu domacin gost
Clan 7.2 Klubovi ne trabaju da budu kaznjeni ukoliko jave da ce kasni� iz ne predvidjenih okolnos�
koje su se desili a nisu njihova krivica da kazemo visa sila (npr. saobracajka, pokvari se prevozno
sredstvo itd ). Naglasavamo treba da jave okolnos� i imaju 60min posle pocetka meca da dodge na
mec
Clan 8.1 Ukoliko zelimo da Super liga i dalje ostane na visokom nivou i da i dalje imamo strance u ligi.
kalendar takmicenja i prelazni rok trebaju da budu uskladjeni. Kada se ustanovi kalendar takmicenja
da se onda i oforme ekipa. Tako da bi kalendar takmicenja trebao ranije a ne 30 dana pre prvog kola
clan 8.6 Placanje kazne za igranje meca radnim danom je nekorektno s obzirom da retko ko ima svoju
salu nego zakazuje termine u sportskom objektu. Lako se može desi� da je jednostavno sala zauzeta.
Treba da� mogucnost klubovima da se sporazumno dogovore  na nacin koji ne reme� kalendar
takmicenja bez novcanih posledica
clan 9.2 Lop�ce su veliki faktor u nasem sportu kada se igra mec ali isto tako i veliki trosak za klubove
koji imaju trenazni sistem. Trebalo bi da se izglasa kojim brendom i modelom lop�ca ce igra� cela liga
kao sto ste naveli u clanu 9.3
clan  9.10 treba da bude tacnije definisan, na koje nacine da se sprovede live stream, koja je potrebna
oprema da ispunjava kriterijume live stream i seminar oko sprovodjenja live stream. Mi ga radimo vec
godinama ali verujemo da mnogi trebaju da se informisu i obuce. Obaveza� nekoga na nesto s cim
nikada nije imao kontakt bez prethodno podizanja sves� i edukacije oko date teme ne dovodi do
dobrih rezultata
Clan 13.2 Muska super liga ne treba da se smanji na 10 ekipa jer se �me u potpunos� gubi mogucnost
da se mladim igracima da sansa da zaigraju u Super ligi Srbije

Zamolili bih Vas i da budu definisane sve takse 

Sportski pozdrav,
STK Vojvodina

On Mon, Apr 8, 2024 at 2:51 PM stss-gs <gs@stss.rs> wrote:
molim da navedete tačno koji član treba da se menja i na koji način
nakon toga se objavljuje
klubovi tako lakše prate predloge
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On 4. 4. 2024 15:26, STK Vojvodina wrote:
> Postovani,
>
> 1. Smatramo da klubovi ne trebaju da placaju taksu u slucaju pomeranja
> meca na radni dan, lako se moze desi� da je klubu koji je taj vikend
> domacin sala zauzeta za druge sportove. Naravno pomeranje meca mora
> bi� u dogovoru obe ekipe i da ne reme� tok takmicenja.
> 2. Kalendar takmicenja za sezonu 2024/2025 ukoliko zelimo da sezona
> glatko tece i da klubovi mogu da naprave strategiju za sezonu u smislu
> pravljenje ekipe i dovodjenje stranaca izadje pre prelaznog roka kada
> treba da se dostavi spisak igraca klubova.
> 3. Po nama muska super liga ne bi trebala da se smanji na 12 ekipa jer
> ima dovoljno kvalitetnih igraca i otvara se mogucnost da zaigraju
> mlade nade naseg sporta
> 4. Ukoliko smatrate da treba da borba medju ekipama bude veca i
> zanimljivoje za gledaoce predlazemo da se pe� set igra kao u Ligi
> Sampiona
>
> Sto se �ce ostalih propozicija slazemo se za vracanje sistema domacin
> gost
>
> Sportski pozdrav,
> STK Vojvodina
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